

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

N° 1312

/CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/2025 DU 22 AOUT 2025

PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N° 033/AONO/MINTP/CCCM-TR/CIPM-TCRI/2025 DU 05/05/2025, POUR LA REALISATION DES TRAVAUX DE CONSTRUCTION DE LA ROUTE MAMPANG - ANGOSSAS, D'UN LINEAIRE DE 30 KM, DANS LE DEPARTEMENT DU HAUT-NYONG, REGION DE L'EST. FINANCEMENT : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC DU MINTP, EXERCICES 2025, 2026 ET 2027.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de l'Appel d'Offres National Ouvert N° 033/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/CCCM-TR/2025 du 05/05/2025, pour la réalisation des travaux de construction de la route Mampang - Angossas, d'un linéaire de 30 km, dans le Département du Haut-Nyong, Région de l'Est. Le résultat de l'évaluation des offres du soumissionnaire se présente comme suit :

SOUSSIONNAIRE RETENU						
N° de lot	Région	Entreprise	Tronçons	Montant TTC en chiffres (FCFA)	Montant TTC en lettres (FCFA)	Délais (mois)
* Lot unique	Est	CHINA FIRST HIGHWAY ENGINEERING COMPANY CAMEROON (CFHECC). SA B.P.: 6532 Douala Tél.: 672 605 888	Mampang - Angossas	13 784 878 009	Treize milliards sept cent quatre vingt quatre millions huit cent soixante dix huit mille neuf	24

SOUSSIONNAIRES NON RETENUS		
N°	Soumissionnaires	Motifs d'élimination
01	SDR CAM SARL	- Absence du récépissé de la CDEC et du Modèle d'élection de Domicile paraphée
02	GRINAKE	- Non satisfaction d'au moins ¾ des critères essentiels avec obligatoirement le critère matériel
03	GROUPEMENT ETS ASSOURA-LOUMBI-FALCON COMPANY	- Non justification de la possession en propre du matériel minimum (Buldozer, pelle excavatrice, niveleuse, un compacteur à bille et deux pelles chargeuses) ; - Non satisfaction d'au moins ¾ des critères essentiels avec obligatoirement le critère matériel ; - Non satisfaction du critère absence d'un Directeur des Travaux remplissant les conditions du DAO.

Les soumissionnaires ayant postulé pour l'Appel d'Offres ci-dessus mentionné et qui n'ont pas été retenus peuvent passer sous quinzaine retirer leurs offres au secrétariat de la Commission Interne de Passation des Marchés des Travaux de Construction et de Réhabilitation des Infrastructures. Passé ce délai, ces offres seront détruites.

Le présent communiqué qui tient lieu de main levée de caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé, le 22 AOUT 2025



Emmanuel NGANOU D

**RADIO/PRESS RELEASE**

No. **1312** /CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/2025 OF **22 AOUT 2025**

TO PUBLISH THE RESULT OF THE OPEN NATIONAL CALL FOR TENDERS No. 033/AONO/MINTP/CCCM-TR/CIPM-TCRI/2025 OF 05/05/2025 FOR THE CONSTRUCTION OF THE 30 KM-LONG MAPANG-ANGOSSAS ROAD, IN THE HAUT-NYONG DIVISION, EAST REGION. FINANCING: MINTP PUBLIC INVESTMENT BUDGET, FINANCIAL YEAR 2025, 2026 AND 2027.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In compliance with the provisions of the National Open Call for Tenders No. 033/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/CCCM-TR/2025 of 05/05/2025 for the construction of the 30 km-long Mapang-Angossas road, in the Haut-Nyong Division, East Region, the result of the evaluation of bids is as follows:

SUCCESSFUL BIDDER						
No. of lots	Region	Contractor	Road sections	Amount including taxes in figures (in CFAF)	Amount including taxes in words (CFAF)	Timeframe (Months)
Single lot	East	CHINA FIRST HIGHWAY ENGINEERING COMPANY CAMEROON (CFHECC). SA PO Box: 6532 Douala Tel.: 672,605,888	Mampang - Angossas	13,784,878,009	Thirteen billion, seven hundred and eighty-four million, eight hundred and seventy-eight thousand and nine	24

UNSUCCESSFUL TENDERERS		
No.	Tenderers	Reasons for elimination
01	SDR CAM SARL	- Absence of the receipt from CDEC and the election of domicile model initialled
02	GRINAKE	- Failure to meet 3/4 of essential criteria, including the equipment criterion
03	ETS ASSOURA-LOUMBI-FALCON COMPANY CONSORTIUM	- Not showing proof of following minimum in-house equipment (bulldozer, tractor excavator, grader, one ball compactor and two backhoe loaders); - Failure to meet 3/4 of essential criteria, including the equipment criterion; - Absence of a Works Supervisor meeting the criteria under these Tender Documents.

Tenderers who applied for the above-mentioned Call for Tenders and who have not been selected may, within fifteen days, withdraw their tenders at the secretariat of the Internal Tenders Boards for Infrastructure Construction and Rehabilitation Works. Beyond this deadline, these tenders shall be destroyed

This press release, which shall constitute a release of bid bond for unsuccessful tenderers, shall be registered and published wherever need be.

Yaounde, **22 AOUT 2025**



Emmanuel NGANOU D.